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Gergely  Balázzsal,  az  Erdélyi  Magyar  Néppárt  kolozsvári  polgármesterjelöltjével
készített interjút a Transindex hírportál. Gergely Balázs leszögezte: a helyi magyarságot
nem fenyegeti az a veszély, hogy képviselet nélkül maradna, a kérdés az, hogy ehhez a
Néppárt hozzá tudja-e adni a maga tanácsosait. Esélyeiről úgy nyilatkozott: nincs olyan
mérkőzés, melynek eredményeit előre ismernénk.

Ön  nyílt  levélben  kereste  meg  a  Kolozs  megyei  RMDSZ  és  MPP  vezetőit,  hogy  tárgyaljanak  a  közös
polgármesterjelölt állításról. Miként reagált a két szervezet a megkeresésre?

Az RMDSZ részéről egyáltalán nem érkezett semmiféle válasz, míg az MPP-vel leültünk tárgyalni
azután, hogy én a nyílt levelet átküldtem Csép Sándor megyei elnöknek, felhívtam telefonon és arra
kértem, egyeztessünk. Két fordulón már túl vagyunk, egyelőre nyitott a kérdés, de legalább a
polgári  alakulat  részéről  a  tárgyalási  készség  megvan.  Bízom  benne,  hogy  az  RMDSZ  is
felülvizsgálja ezt az elutasító álláspontját, és velük is le tudunk ülni tárgyalni.

 Miért indít az EMNP polgármesterjelöltet, hisz a nyerési esélyek gyakorlatilag egyenlőek a nullával?

Nincs olyan meccs, amelynek a végeredményét tudnánk a mérkőzés előtt,  ha van, akkor arra
mondják, hogy bundázás. Az RMDSZ-es jelölt, Eckstein-Kovács Péter tisztán megfogalmazta, hogy
nyerési  esély  mindig  van,  ezzel  mi  teljesen  egyetértünk.  Ami  ennél  fontosabb,  hogy  a
polgármesterjelölt megjeleníti az őt jelölő politikai alakulat krédóját, a csapatot, és nyilvánvaló,
hogy ez a Néppárt esetében is egy nagyon fontos szempont. Ha nincs esély, akkor nincs is mit
veszíteni, ha van esély, akkor ellenben nyerni is tudunk. Az ideális az lenne, ha egy magyar jelölt
indulna Kolozsváron, de ehhez fogadókészség kellene a másik két politikai alakulat részéről is.
Hangsúlyozom, nyitottak vagyunk a konstruktív párbeszédre.

 Pénteken mutatta be az EMNP a tanácsoslistáját. Mire számít, lesz-e tanácsosuk, és ha igen, hány?

Közvélemény-kutatásokat  végeztünk,  a  múlt  hétvégén  kaptuk  meg  a  kiértékeléseket.  Az
eredményeket be fogjuk mutatni még ezen a héten vagy a jövő hét legelején. Ami nagyon fontos,
hogy az 5%-os küszöb eléréséhez sokkal, de sokkal közelebb állunk, mint 2008-ban az MPP állt.
Számokat  egyelőre  nem szeretnék  mondani,  de  abszolút  reális  esély  van,  hogy  a  választási
küszöböt elérjük,  ami két tanácsosi  mandátumot jelent.  Ez az a minimumcél,amit magunk elé
kitűztünk.

Hozzáteszem,  hogy az  RMDSZ tanácsosai  milyen arányban jutnak be,  ez  az  ő  kampányukon,
mozgósítóerejükön múlik. Mindenképpen ott lesz az RMDSZ a városi tanácsban, nem fenyeget az a
veszély, hogy nem lesz magyar képviselet Kolozsváron. Itt az a kérdés, hogy mi ehhez plusz két
tanácsost  hozzá  tudunk-e  adni.  A  magyar  tanácsosi  mandátumok számának  maximalizálására
törekszünk.

 A Néppárt napok óta szórja Kolozsváron a véleménykártyáit. Az eddig visszaérkezett válaszok alapján melyek azok
a kérdések, amelyek iránt a legnagyobb érdeklődést tanúsítják a kolozsvári magyarok?



Összesítést egyelőre nem végeztünk, mert meg szeretnénk várni, hogy 3-4000 vélemény befusson,
ezt  követően  nyilvánosságra  hozzuk  a  kiértékelést.  Beletekintve  a  visszaérkezett  válaszokba
egyrészt hangsúlyosan megjelenik az igény az emberek részéről, hogy látható és számon kérhető
politikusok képviseljék őket a tanácsban, a helyi képviselők elszámoltathatósága és aktív jelenléte
az emberek felé jobban kidomborodjon. A másik ismétlődő motívum a köztisztaság, a közbiztonság,
a  zöldövezetek  ügye.  Ezek  olyan  igények,  amelyekkel  eddig  is  foglalkoztunk,  és  teljesen
egybevágnak a korábbi elképzeléseinkkel.
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